
Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

Dagsorden for Bestyrelsesmøde 
 

Tid: Søndag den 7. maj 2023 kl. 11.00 

 

Sted:  Hos Anders Ingershøjvej 13  

  

Deltagere: Klaus Lykkebæk (KL), Theodore Gboualdi (TG), Maj-Britt Kjerrumgaard (MK), 

 Anders Larsen (AL, Lone Lykkebæk (LL),  

Afbud:   Pernille Jensen (PN) ), Thomas B Johnsen 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmødet 7-4-23  

Godkendt 

Bestyrelsen har ligeledes underskrevet 

referatet fra generalforsamlingen. 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

3. Vores bankkonti – elektronisk 
godkendelse af fakturer. 

Vi overgår til at have en erhvervs konto. 

Maj-Britt ordner det i banken således, at Klaus 

kan underskrive elektronisk via banken. 

 

4. Status på bankkonti og opkrævning af 
årligt kontingent 

Kontingentet Udsendes fra PBS 12-5-23 

5. Igangsættelse af de godkendte 
hastighedsdæmpende foranstaltninger 

Ud over 20 km/t skiltene som blev aftalt 
på sidste bestyrelsesmøde 

Kan vi nå en enkelt af chikanerne inden 
Landliggerudvalget kommer forbi den 25-
5-23  

 

Klaus undersøger om det er P-lommer eller 

vendepladser. Opfølgning på status for 

skraldespande. 

Anders bestiller 4-5 20 km/t skilte.  

 

Anders bestiller ligeledes 3 x 3 chikaner. 

Status er at de nu er bestilt. 

6. Opfølgning på punkter fra 
Generalforsamlingen. Herunder flg. 

Undersøgelse af om der er pfas i det 
materiale der benyttes til støv dæmpende 
på vejene 

En række biler herunder også 
kommunale biler kører for stærkt. Skal vi 
tilskrive Kommunen? 

 

 

Vi har fået et datablad over det der anvendes. 

Der er ingen Pfas i det støvdæmpende 

materiale 

Klaus fortæller dette til 

Landliggerudvalgsmødet 

 



Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

Omfatter vores forsikringer også 
foreningens hjertestarter? 

Genplantning af træer eller buske på de 
områder hvor vi skærer ned. Tages evt. 
op under markvandringen til sommer. 

 

 
Diskussion om evt. ændrede tider til 
græsslåning mm. kan evt. tages med på 
fællesmødet, således at vi får en fælles 
holdning i Kaldredområdet. 

 

 

 

 

 

Kaldredvejen er i meget dårlig stand ude i 
siderne. Henvendelse til Kommunen. 

 

 

Afskærmning af hjertestarter i dårlig 
stand. Bestyrelsen kikker på dette 

 

 

I forbindelse med at nye beboere kommer 
til vores grundejerforening skal de gøres 
opmærksomme på hegns-reglerne. Dette 
gælder også for de beboere der allerede 
er bosat i området. Der gøres 
opmærksom på at der skal plantes et 
levende hegn op til. 

Forslag om at søge om tilladelse til et 
vejbump på asfaltdelen på Ahorn Alle 

Chikaner ved stier. Det kan være svært 
for bl.a. barnevogne at passere. 

Klaus kontakter Top-Danmark. 

TD er kontaktet. De har ikke hjertestarteren 

med i vores forsikring. De laver et tilbud om 

årlig forsikring, så vi kan sammenligne med 

evt. forsikring gennem dem vi har købt den 

igennem. 

 

Tages op under markvandringen 

Der var forslag om evt. plantning af frugttræer. 

I forhold til vores ordensreglement ændres der 

på flg. punkter vedr. motoriserede 

haveredskaber: 

Der tilføjes Lørdage Kl. 9.00 til kl. 17.00 

Søndag ændres til kl. 9.00 til kl. 15.00 

Hastighedsbegrænsningen i hele området 

ændres til 20 km/t jf. vores nye tilladelser. 

 

Klaus spørger til status på 

Landliggerudvalgsmødet for Kaldredvejen. 

Bestyrelsen kikker ligeledes på vejen til 

markvandringen 

 

Afskærmningen er besigtiget. Den ser fin ud 

hos os, så det er måske en af de øvrige 

hjertestartere der refereres til. 

 

 

Der gøres opmærksom på dette i vores 

ordensreglement. 

 

 

 

 

Klaus ansøger i Kommunen 

 

Bestyrelsen kikker på dette ved 

markvandringen og tager evt. stilling til hvilke 

der skal fjernes. 



Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

 

7. Punkter til kommende fællesmøde med 
de øvrige grundejerforeninger, herunder 
opdatering af diverse fordelingsnøgler på 
veje og grønne arealer 

Tider for græsslåning mm. 

Samlet skriv omkring Kaldredvej 

Opdatering af fordelingsnøgler. 

Maj-Britt og Klaus deltager 

Fælles tider for græsslåning mm har tidligere 

været op til drøftelse. Vi har nu ændret 

(udvidet) vores egne tider lidt. Se andet punkt. 

 

8. Dato for markvandring engang i 
sommerferien 

Aftale 22-7-23 kl. 10.00 hos Maj-Britt 

Efterfulgt af bestyrelsesmøde hos Maj-Britt. 

9. Græsslåningsaftale for 2023 

Anders er i kontakt med vores nye 
græsmand og de øvrige 
grundejerforeninger der er med i aftalen.  

Der er bestilt til næste græsslåning. 

 

10.  Aftale om støvdæmpning af vejene samt 
udjævning af skærverne. Anders aftaler 
efterfølgende med Knud. 

Anders har igangsat med Knud. 

11. Blomsterlæg i kummerne 

Thomas har tilbudt at plante nogle flere 

Bevilget ca. 200-400 kr. 

12. Eventuelt Intet 

13. Datoer og værtskab for kommende 

møder. Evt. samme dag som 

markvandring 

 

22-7-23 hos Maj-Britt 

14. 

 

Foreløbige punkter til kommende møde 
den 22-7 

Diverse opfølgning 

 

 

 

Dagsorden skrevet af. 

Lone / Klaus Lykkebæk 


